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I N T E R P E L A C J A 

dot. zwiększenia środków finansowych dla NGO 

 

 

 Uczestniczyłam w dniu wczorajszym w spotkaniu dla przedstawicieli NGO, 

dotyczącym konsultacji Programu współpracy Gminy Miejskiej Ciechanów z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2024. Bardzo ważny dokument określający jej 

ramy, a współpraca takowa należy do form realizacji zadań własnych gminy. 

 Padło na nim, że organizacje te, prowadzące działalność z różnych zakresów i 

dla grup społecznych, jak np. oświata, ekologia, sport, seniorzy, młodzież, kultura, 

zwierzęta, osoby z niepełnosprawnościami, wnioskują o zwiększenie środków. 

Natomiast środki te od lat pozostają na tym samym poziomie, czyli jest to 1 mln zł do 

podziału na dziesiątki organizacji wspierających Miasto w realizacji różnorodnych zadań. 

Zwrócono się w tej kwestii do mnie jako radnej, wobec tego ww. 

 Oczywistym jest, że ceny usług, mediów, wszelkich produktów, w tym żywności 

etc. uległy znacznemu wzrostowi i wszystkim właściwie coraz trudniej temu podołać. 

 Warto może zatem, mimo różnych obszarów, które Miasto musi uwzględniać, 

rozważyć zwiększenie tych środków w celu ułatwienia czy może nawet czasem po 

prostu umożliwienia realizacji ww. zadań przez te organizacje. 
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